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From: Bettina Skaaning

Sent: 25. april 2018 13:44

To: Bettina Skaaning

Subject: Classic kegler

Kære udvalg
Efter opfordring fra Simon Strange sender jeg dette materiale til Jer.

Jeg har læst indstillingen vedr. etablering af keglebaner i Grøndal Multicenter, og der er især 

tre områder, som efter vores overbevisning bør inddrages i beslutningsgrundlaget og 

drøftelserne. Det er at:

1. de baner, som KKU rådede over og selv har betalt, pludselig er blevet fjernet, fordi der 

skal være bibliotek på stedet. Dermed er benene slået væk under classic-kegle sporten i 

København. Der giver både et økonomisk mellemværende mellem KKU og kommunen 

og en moralsk forpligtelse for kommunen til at hjælpe os videre. Det undrer os, at det 

ikke bliver drøftet i indstillingen, og det undrer os, at der ikke er afsat penge til 

reetablering et sted. Kan det være rigtigt, og hvem har ansvaret for, at der ikke er taget 

hånd om dette for lang tid siden?

2. Man bør indstille, at der bliver etableret et egentligt projekt for banekonvertering. 

Classic-kegler har en fremtid og kan bidrage til inklusion og godt socialt samvær.

3. Man bør forholde sig til KKUs vision, hvoraf de valide informationer om brugere af 

classic banerne er oplyst. Det forholder sig således, at der er spillet 30 divisionskampe, 

danske mesterskaber, Københavns mesterskaber, Danish Open samt en stribe 

firmaarrangementer. Der er således ikke tale om, at kun 30 medlemmer anvender 

banerne

Mon du har mulighed for at nuancere drøftelserne med disse informationer og evt. på forhånd 

finde alliancer, der deler disse synspunkter, Vi har kun sendt dem til dig. Mener du, at vi skal 

sende dem til flere eller til hele udvalget?

Hilsen Helene & Finn


